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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Vlabzorginvest  -  Stand van zaken

In het nieuwe regeerakkoord stelt de Vlaamse Regering dat ze de zorg- en 
welzijnsachterstand in de Vlaamse Rand wil wegwerken. Via een nieuw instrument, 
Vlabzorginvest, zou de regering kapitaal en grond beschikbaar maken om nieuwe 
zorginitiatieven te realiseren.

1. Heeft de minister hieromtrent al overleg gepleegd met de minister van Welzijn? 

a) Zo ja, wat zijn de resultaten van dat overleg? 

b) Zo neen, voor wanneer staat dit overleg gepland?

2. Heeft de minister al zicht op het budget van Vlabzorginvest? Hoe zal Vlabzorginvest 
concreet gestalte krijgen?

3. Kan de minister meedelen in welke fase dit dossier zit? Welke timing kan de minister 
plakken op de maatregelen in de toekomst met betrekking tot Vlabzorginvest?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1423 van 30 juni 2015
van PETER PERSYN

1. Er werden door mijn kabinet bij herhaling vragen hieromtrent gesteld aan het kabinet 
van collega Vandeurzen. Gelet op de budgettaire beperkingen heeft dit alsnog niet tot 
een concreet resultaat geleid.

2. Op dit ogenblik is er nog geen zicht op het reglementair en budgettair kader 
waarbinnen Vlabzorginvest gerealiseerd kan worden.

3. Het dossier bevindt zich momenteel nog in de opstartfase. Er is voorlopig ook nog 
geen concrete timing vooropgesteld. Dit dossier betreft een engagement uit het 
Regeerakkoord dat vermoedelijk pas in de tweede helft van de legislatuur concreet 
vorm zal krijgen.


